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Z Wa l nego Zgro madzen i a Czło n ków S półdzie l n i M ieszka n iowej,,, Ro zw ój,,
w Bełżycach z dnia 7 października 2022 roku. i

Walne Zgrómadzenie Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Rozwoj" w Bełżycich, odbyło się dnia7 P;lŹdziernika 2022 roku o godzinit: ].7:0O w Mi..irki* o"rr-ołiń w Bełzycach przy
ul. Tysiąclecia 26. 
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Ad. 1.

OTWARC| E WALN EGO ZGROMADZEN lA
walne zgromadzenie otworzyła przewodnicząca Rady Nadzorczej pani
po.witała zgromadzonych członków SM ,,Rozwój'' w Bełzycach a następnie
kolejrrego punktu a mianowicie wyboru przewodniczące8o/ Asesora
Zgrornadzen'ia Członków. 
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WYBÓ R P RZEWO DN lcZĄcEGo, AsEsoRA l sE KRETARza WALN EGo ZG RoMADZE N lAPrzystąpiono do zgłaszania kandydatur. Na p,rzewodniczącego ,WJn.go ZgromaclzeniaZaProPonowano kandYdaturę Pań: Agnieszki Kliczka ,- {łyraziła zgodę-oraz pani Jadwigi Węglir.iskiej_nie wYraziła zgodY. Więcej,kandydatów nie zgłoszono. przystąpioio d;;;;";.nia. Agnieszka Kliczkazostała wYbrana Przewo'dniczącą Walrrego Zgromabzenia'większo5.iur-ii"ro* Na SekretarzaWalnr:go Zgromadzenia zaproponowano kandydaturę'p.'n. rukasza wiu.ro.,.ti. wicza, ktory wyraziłzgodęl, został wYbranY większością gło-sów. Na Asesora walneg; Z;r;;;;.nia zaproponowanokandY'daturę Pana Karola {łaszkiewic za, ktory wyraził zgodę i .ort.i *v[r..u łrlorrością głosovu.więks;zością'głosów zostałb wybrane Rre;lydium walnego zgromadzenia: 
.1. Agnieszka kliczka - przewodnicząca walnego zgromadzenia :2. Łukasz wieczorkiewicz - sekretarz walnego zgiomadzenia

^ ?; Karo| Błaszkiewicz ; Asesor Walnego Zgromaclzenia 
j

Fan Karol Btaszkiewic z zadał PYtanie Zarządowi Społdzielni, w jakinr celu ,lokórluje się nagrania ,lidtloi aurJio obraeJ, 'ił związkrt',z'tym, że niej n.,, porrrt.; ilil;ffi;.{"a'n*rr*unia tych {lcrad,wniosak, którY wPtYnął od uczestni}ćrv o nienagrywanie ouruJ,-ior;;łril;..1y pod gło:;ovłanie
i Prze§lłosoWanY.większoŚcią giosów W związku , Ć,ry,n kamera i rnikrofon zostaiy,łyłączone.Ad,3 :

oDCZ\TANlE l PRZYJĘclE PoRąDKU oBRAD
Porząclek obrad został 9dczytany przez
o zamianę pun(tów' !Ó,'L7,18 w miejsce
i przyjt;ty większóścią głosow:
llość g}osów ,,za":208
llość giosów,,przeciw": O

llość głosów,,wstrzymujących się'': 8

l
:
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iladwiga Jęczeń, która
iprzystąpiła do realizacji
ii Sekretarza Walnego

!

i

Przewodniczącą, wpłynął wnipsek od mieszkaiiców
punktu 10, wniosek zostal PiOa.nu pod głosovlanie

Przyjęto następujący porządek obrad :

1,. Otwdrcie'obrad Walnego Zgroma,Jzenia.

1 |'YOOr 
PrzewÓdniczącego Walnego Zgromadzenia oraz Sekretarza iAsesora.3 odczytanie i prz/jęcie porządku obrad walnego zgromadzenia.

4, Wybpr Protokolanta.
5 Wyb8r Komisji Mandatowo-Skrut;lcyjrrej. 1

6, Wybór Komisji Uchwał iWniosków.
7. Wybór Komisji Wyborczej.
8. Odczytańie listy pełnomocnictw csób uczestniczących w Walnym ZĘr0madzeniu,9. Stwierdzenie piawidłowości zwołania Walnego Zgromadzenia i jstwierdzenie
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10, ttozpatrzenie odwołań Czionków Spółdzielni Mieszkaniowej ,,RoZWÓj" w BelŹYcach od uchwał

ltady N a dzo rczej 31R N/ zożo i 4/RN/zo20, podj ęci e 
.sto::WnycI 

u ęhwpł:.

il) W sorawie uchylenia uchwały 3/RN/2O20 (podwyżka c,o,) l i

lri w sprawie uchylenia uchwały 4lRN131zo (podwy;ika podgrzewu wody),

11, Omówienie i'podjdcie uchwały w sprawie przeznaczenia nadwyżki 1a.lnłlcie 
eksPloatacY.inej

na pokrycie nień9rów - zgodnie ze złożonym przez członków SPÓtdzielni Mieszkaniowej

,,ńo.*ó;;'w Bełżycbih wnlos[iem ,

].2, omówienie i podjęcie uchwały w sprawie usunięcia 1lięciu przenośnych, blaszanych garaży

1lrzy ul, gycnawskibi,to-t} - 4godnie ze złożonym przez członków Spółdzielni Mieszkaniowej

,,Fiozwój" w Bełżycach wnioskiem,

13. Wybor Członkow , nuay Nadzorczej na kadencję 2Qż2-żoż5, prezentacja kandydatów

głosowanie, podjęcić uchwały.

14, Ómówienie rea|lzatji wniosków skierowanych do Zarzildu na WalnYm Zgromadzeniu w 20]-8

roku

15. lnformacja Rady Nadzorczej o przeprowadzonej lustrarji przez regionalnY Związek SPołdzielni

Mieszkaniowych w Lublinie za lata 2otg-2)21, podjęcie uchwały ws. przyjęcia wniosków

pol ustracyj n/ch.
16. ilrzedstawien'ie sprawozdania larządu z działalności Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Roz\uój"

W Bełzycach, za ,żo!g, żożo, żożt r. - 'dyskusja, podjęcie uchwał ws zatwierdzenia

sprawozdan ta Zarządu z działalności społdzielni za żO19, 2O7a, 20ż1, r,

17. przedstawien,ie sprawozdania finansowego Społdzielni za żO!9, ŻOŻO, ŻOŻI r, -dYskusja,

1lodjęcie uchwał wś zatwierdzenia sprawozdania finansowego społdzielni za Z0I9,2020,

?-0ż1, r., oraz podzibłu nadwyżki bilansowej za ww, lata,

18, przedstawienie sprawozdania Rady Nadzorczej ża 2O'.L9, ŻOŻO, 2OZ1" r. - dYskusja, Pod.lęcie

uchwały ws zatwierdzenia sprawozdania Rady Nadzorczej za 2019, 2o2o,2o21, r,

]"9. Ocena działari Zarządu przez Komisję Rewizyjną Rady Nadzorczej, wniosek w spr;awie

ut1zielenia absolutórium dla poszczególnych członkow 7-arządu za 2019,2OŻ0, Ż021, r,

20. podjęcie uchwał wlsprawie: absolutorium dla poszczeElólnych członków Zarządu za rok 2019,

?-O2O,żOżI: l : :

a) Janusza Rodaka - Prezesa 7arządu za okresy:

,r od 1stycznia,20]-9 roku do 31grudnia 201-9 roku,

,r od 1stycznia 2020 roku do 31 grudnia 2020 roku, i

,r od 1 stycznia 202]. roku do 31 grudnia 2021roku,

b) Małgorzaty Woleń - Członka Zarządu za okresy:

,r od 1 stycznia 20].9 roku do 31 grudnia 20]-9 roku,

,r od 1- stycznia 2ÓZO roku do 31 grudnia 2020 roku,

,, od 1- stycznia 202]- roku do 29 lipca 2021 roku,

c) Jadwigi węglińskiej _ zastępcy prezesa zarządu za okre:sy:

,t od 1 stycznia 2019 roku do 31 grudnia 20]-9 roku,

,r od 1styr:znia 2020 roku do 28 kwietnia 2020 roku,

d) Arldrzeja Lalaka - Członka Zarządu za okresy:

,r od 28 kwietni:ażOżO roku do 31grudnia 2020 roku,

,r od 1 stycznia 2Q21 roku do 3 grudnia 202], roku,

e) l\rlny Nowakowskiej -Członka Zarządu za okres:

,, od 29 lipca 2O21 roku do 31grudnia 2-021 roku,

21. przedstawienie kierunków rozwolu Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Rozwój" w BełzYcach na Ż022

r:, podjęcie uchwały ws. przyjęcia kierunków rozwoju Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Rozwój"

w Bełzycach,
22. Omowienie i podjęcie uchwały ws. odpłatrrego zbycia prawa własnoŚci działki gruntu pr;ly:

i]. ul. Wojska notjki.go w Bełżycach, działka nr 1,t93lż obręb Bełzyce - rolne o Powierzchni

[NĄ



!I49,m2,
b. ul, Wojska Pols,kiego w Bełzycach, działka nr tI93/3 obręb aełzil{e _ rolne o powierzchni

42m2. : i

2:3. Podjęcie uchwalY w sprawie; oznitczenia najwyzszej sumy zobowiązań jaką Spółdzielnia tnoze
zaciągnąĆ na bieŻącą działalnośĆ w 2022 r., zaliczkowo do dnią najlllizszego WalnegoZgromadzenia. , i

24.WYbór delegat_a na Walne Zgromadzenie Regionalnego Związkui {ewizylnego Spótdzielni
Mieszkaniowych wLublinie-podjęcie uchwaływtej spńwie. ' j i--"-L

25, Sprawozdanie Komisji Uchwał i Wniosków. ;

26. Dyskusja.; ; ', '

27. Zamk.niecie. obrad Walnego Zgromadzenia Członków Spółdzielni :

w Bełzycach.
llość głosów ,,za'i:Zo) :

llość głosów:,,przeciw":,13 
.

llość głosów',,wstrzymujących się'': 3 
;
l

:i
Ad.4 , 

i

Na Protokolanta została.zgłoszona kandy,Jatura Panil\nnyJanik, która wyraziia zgodę. po zamknięciu
listy, pani Anna Janik została wybrana wie;kszością głosów. i

Ad.5i6

l

Plieszkaniowej,, flozwój'
I

i

Większością głosow osoby

2. Magdalepa Poleszak-ryr.rł. zgodę, l l

:i:::1 kan<jYdatów nie zgłoszo;, ;; tym lista została zamknięta. wiikszością głosów clsobyte zostały wybrane do komisii Mandatow,o-skrutaęyjnej orąz uchwał i wniosRów.
Komisja u konstytuowała się'następująco:

1,, Przewodniczący Komisji- Maciej Taciak
2. Sekretar4 Komisji- Mateusz Sieńko
3. Członek Komisji; Magdalena Poleszak

,i.

Ad,7
PrzYstąPionę do zgłaszania kandydatów c]q Komisji Wyborczej, na kandydatórlv, zostali zgłoszerli;1. Renata 7ygo -wlróziła zgodę, l- l 

' -

2. Mateusz bleszek-'wyr.rił rgóaę , ' i j

i

i,l
P'lY.''ao1o1o do zgłąszan!a. kandydatórł, do Komisji Mandatowo - Skrup{cyjnil i Komisji Uchwałi WnioskÓW n? Przegłosowany większością głosów wniosek, romis;| |te zostały połąc;lone,
Na kandyda!ów, zostali zgłbŚzeni: -'|- 

l 
--

]i

więcej kandydatów nie zgłoszono/ na tym lista zoętała zamknięta.
te zost.ały wybrane do Komisji Wyborczej i '

Komisja ukonstytuowałó się,następująco:
4. Przewodniczący r_,lmisji- Renata Zygo
5. Sekretail Komisji- Maieusz Oles;rek
6. Członek Komisji- Włodrimierz Kalita

Liczba zarejiestrówanych 
'członków 

na walnym zgromadzeniu wvniosłl !
Połnnnrnnnilf,^, ,rnrł,.,^i^i^^.,^L J_ 

-' " | "'--': 
i'alrro'iosób, w tyrn 38

::'::i]:::.'ily;T':*rliających,do uczestnictwa w Walnym ZgromadzeniL izłonków Spółcizielni

do pocejmoi,vania uchwał.do Pocejmoi,vania uchwał. -'',-',' l l lq .v'Il .UJL

:

:,^::i]_::i\:f^::rt']l, *i 
'Ą".ątplil^:lś:i 

dotycące uczestnictwa w Vvalnl,m żlgromacl:reniu
rnieszkańców wipólnot! Mieszkani<lwej bloku pri:} ul. Ks, -;}:ffi.,ń,;]*goHl', ;;fi:;T;fil;

i
l

l Ń/,t -



:

czy nacial pozo§tają cłłortkarni Spółdzielni Mieszkaniclwej ,,Rozwój" w Belżycirch z uwagi, Że W meircu

2021 r., i:ostał wyodrębnibny ostatni lokal w tyn] budynku.'t'l t;ei sprawie wYPowieclziala się I'ani

Anna lrtc,wak radca pr.Ju,,y ue strony spótdzielni - Kancelaria RadcY F'rawnYch Anna No'łak

z ponia|owej, żel ucztłstnictwo zostało clopuszczone na porlstatvie orzecznictwa sądów.

'i;
Ad.l0i11 i i

Zostały rozpatrzone ,,,,lnio,!ki Członków SM ,,Rozwój" w Bełż,/cach, dotYczące uchYlenia PodwYŻek

Rady Nadzorczej podjętyich w uchwałach 3/RN/2020 i  lRNIżOZO oraz PokrYcia niedoborow

z nadwyzki na opłata,ch ekśploatacyjnVch zażOt9 rok, następnie poddano Pod głosowanie UchwałY:
il
;

l::lUchwa'lo nr 1
w sprawie uchylenia uchwały nr 3/RN/2O2O w sprawie podwyżki na składniku centralnego

ogrzewarria, ' i .

llość głoscw ,,za",. 2 i I

llość głosów ,,przeciw",. ż\4i
llość głosow,,wstrzyrnujących się" : 3

Niniejszyrn uchwała nie została podjęta.

w spratvie uchylenia uchwały nr 4/RN/2020 w sprawie podwyżki na składniku podgrzewu wodY.

llośćgłosow,,za",,O l' 
: ;

llość głosow ,,przeciw": żfu$|

llość głosów,,wstrzymująqych się": 3

Niniejszyrn uchtvała nie została podjęta. 
i

l

lJchwala nr 3 :

w spratvie przeznaczenia l<woty 446 L42,08 zł., z tvypracowanej nadwyŻki na oPłacie eksPloatacYjnej

w wysokości 454 848,60zł., na pokrycie niedoborów za 2019 rok na składnikach centralnego

ogrzewania, podgrzania wbdy i zimnej wody wynoszących w łą.cznej kwocie 446 14Ż,08 zl.

llość głosow ,,za"iO | |

llość głosow ,,przeciw": I48

Niniejszyrn uchwała nie została podjęta.

:Ad.12 i ;

Zostały omówione spraw! związane z usunięciem pięciu blas;tanych garaży przY ul. BYchawskiej 1-0-

12 w celu poszerzenia pur;<ihgu oraz posadowienia kontenerów na odpadY, MieszkańcY.wieloknrtnie

wnioskowali do Zarządu w celu realizacji tego zagadnienia, równieŻ w związku z tYm; Że temat ten

został orzyjęty do realizacji juz na Walnym Zgromadzeniu w 20].7 roku i do dnia dzisiejszego

realizacja nie została rruykonana, Przystąpiono do głosowania nad uchwałą.

Uchwało nr 4

w spravlie usunięcia pięciu, przenośnych, blaszanych garaży przy ul. Bychawskiej t}"tŻ na osiedlu

Zapłocie. l ,

]

llość głosow ,,przeciw": !!
llość głosow,,wstrzyrnująoych się" : 35

Niniejszyrn uchwała została podjęta.

i

Ad.13 ii |..
W zwią;lku z wnioskiem hięrszości uczestników Walnego Zgromadzenia i Po konsultacji Radców

ii



l. Anna Rejniak, i

i2. Agnieszka Kliizka,

.1. Jacek Rurniński,
llość głosów ,,za'|:2O2 

:

llość głosów: ,,przeciw":',7 . '

llość głosów,,wstrzymujących się'': 4|lvJL6luJuvv,,,w).Ll zylllu1ąUytrl 5lę:4 , i l

:,iii:T9r.li1^l:r], o:.ryn: Mad,ej, 
.zlożyła 

oświadczenie Komisjil {Wborczei o rezygnacji
z kandydowania,na Człqnka Rady Nadzorczej. ' 

i i: l ---J- i

Łącznie zgłoszonych kańdydatów na członków Rady Nadzorczej iwpisanyihina kartę do głoscwania
zostało 9 osób:

PraulnYch, zPstaili Ponownie wpisani na karty do głosowania, wczesnie;| {yueśleni przez Z,ilrząd
KanclYdaci na Cz|onkówidci Bady Natlz:orczej Spółdzielni Mieszkanio*ei ,no]:v{,llj,,rv Bełzycach:

1. Maria Elzbieta Wąsik
2. Janina Brzuska ;

3. lzabela Gałat , '

4. Grażyna Sokołowska

6. Agnieszką Kliczkó | !

8, Mariusz Paweł PruchnickiiI
9. Jacek Rur;niński .

i ]i

Uchwała nr 5il
Głosowanie oobył9 !ię w trybie tajnym, Komisja Wyborcza przeliczyła
na Członków Rq{v Ńdldzorczej na kadencję 2O22-2Oż:i zostaliwybrani:

1. Artur Wójtowicz głosów rg8 głosów .:

2. Mariusz PaWeł Pruchnicki 137 głosów
3. Agnieszka Kliczka L35 głosów : 

'

4. Jacek Rumiński r 13ł !łosy
5. łnnj nelniakl , ' rzs iłosow
6. Marib Elżbieta Wąsik 107 głosów
7. Grażyn j SokoPwska: -n8 

głosów

l

wynikających z przedstawionego

l

l

,i

islosy, w wyniku l<tcirych

nrłojrokołu polustracyjnego

Ad. ].4t :

il li

"1'::,!"':ądu, 
Przóóstawił realizację wniosków skierowanych do Zarządupą Walnym Zgromaclzeniu

w 2018 ro

Y:::!l ry{Y;rii9i';ii., 
zostały przedstawione przez Panią Jadwigę JęczEń przewodniczącą Rady

Nadzorczej, WYwiązała się krótka dyskusja na ten temat a następie przystąiioncl do głosowania na
uchwałą o PrzYjęciu wniosków polustracyjnych. lnformacja najv ruaazorcrll-rtąnowi załączrrik do

I_Jchwctłanr6 : r

w sprawie przVjĘcib .whi6s'kOw
obejm ująceĆo lata 201,g-2§2t.
llość głosówl ,,zź'i:'1,32 :
l lość głosów,,, prze'cir,r}" : O

l llość głosówi,,Wr'try.ujacvch się'': 19' 
Niniejszym dchi,r4ała ąoslałb podjęta.

I

I
l

Mk,



Sprawozdania z działalnośti Zzlrządu za lata ZO219,ZOZO,żOżlL, przedstawił Pan Janusz Rodak Prezes

Zarządtl. po przedstarvieniu sprawozdania, wywiązała się dyskusja na temat międzY innYmi zanizclnej

kwoty zwrotu za wymiańęi stolarki okiennej, Prezes wyjaŚnił, ze wczeŚniej, doPłata bYła do co
drugiego okna, a obecnid dopłaca się do kazdego okna. Poinfor'mował równi'ez o montaŻu ławek,

Sprawozclania stanovyią zalłączniki do uchwał. Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałami

wsprawiezatwierdzania:sirr:awozdanZarząduZaposZcZegolnelata.

Ad. 16

Uchwała nr 7
sprawozdania z działalności 7arządu Społdzielni Mieszkaniowej,,Rozvvój"w spravlie zatwierdzenia

w Bełzycach za rok 2019,

llość głosow ,,za":30
llość głr:sow,,przeciW" : 11i5 i

llość głosów,,wstrzymujących się": 5

Niniejs;:yrn sprawozdirnie i działalności ZarząduzzlżO!9 rok, nie zostało zatwierdzone, 
I

:

lJchwał nr 8 i

w sprawie zatwierdzenia gprawozdania z działalności Zarządu

w Bełzycach za rok żO2O. i ,

, : , ,l l

Spółdzielni Mieszkaniówej,,Roztvój"

Zarządu Społdzielni Mieszkaniowej,,Roz,dój"

llość głosow ,,za",, !5 
i

llość głosów,,przeciw": 1_ ,Ą3

llość głosow,,wstrzyrnująQvęh się" : 7

Niniejszyrn sprawozdanlu Ż ari.ł.lności Zarządu za 2020 rok, nie zostało zatwierdzone.

:i
tJchwa|a nr 9 i

w sprawie zatwierdzenia lprawozdania z dziatalności

w Bełżycach za rok żOżt. || ',

llość głosow ,,za",. !4 | '

llość głosów,,przeciw": 1d3
!

llość głosow ,,wstrzymująqych się": 6 
: . :

Niniejszyrn sprawozdanie ż działalności Zarządu za2021- rok, nie zostało zatwierdzone.

Ad.17 i

Sprawozclania finanso*. jr. lata 2019, 2oż0,2021 omówiła i wyjaŚniła Pani Mariola Wojta:;zko,

Główna K,sięgowa. podałaiwyniki, które Spółdzielnia Mieszkaniowa,,Rozwój" osiągnęła za lata 2.019,

2oż0,2.o?_1,. Załącznikami!o uchwał są bilans, rachunek zysków i strat oraz informacje i objaŚnienia

do bilarrsu. Następnie prz,ilstąpiono dogłosowania w sprawie przyjęcia sPrawozdań finanŚowYch za

poszczególne lata.

Uchwala nr 10
w sprawie przyjęcia

bilansowr:j.
llość głrlsow ,,za": t56
llość głosow,,przeciw": 1

llość głosow ,,wstrzyrnująqych się": 3

Niniejszyrn sprawozdanie fińansowe za 2019 rok zostało zatwierdzone,

i

lJchwało nr 71 :

w sprawie przyjęcia

bilansowrlj,

sprawpzdania finansowego Społdzielni za żOż0

sprawozdania finansowego spółdzielni za żo19 rok oraz podziału,nadrvyzki

llość głosow ,,za",. 166

rok oraz podziału. nad,lyyżki

r(.d(

i



,l,
i.:',.,_:

ilość głosów:,,prŻeciw" :':!'
l lość głosów;,,wstrzyń ujących; się'' : 2
Niniejszym s,prawozdanie finansowe za 2020 rok zostałb zatwierdzone..;
lJchwała nr 12 ; , ; '' ,,

--iw sprrawie przyj,ęcia,sprawozdania finansowego spółdzielni za 2021,
bilansowej.] 'j a:,,n;seei"rilt,,r"Ą,169ii; l 

;

llośćgłosów;,,prleciw":i1 i, 
illość głosówi,,wsirzymujących się": 1

N i n ie,jszym s,p rawozdi nie f i n a nsowe ża 2021, r okzostałb zatwie rdzon e.
.:.i

Ad.18 :

Sprarvozdanja działa]noŚc.i ,Rady Nadzorczej za lata ,,2019, 2O2o, zozt ipizedstawiła Pani Maria
Kowarlska, Członek : Rady Nadzorczej. Sprawozdapia stanowią ,.łaił.ipi do uchwai, po
Orzedstaljeniu ilomówieniq sprawozdari przystąpiond do głosowania .. ńrlu;ę.,.m sprawo;:c|;lń zaposzczegolne lata, 

; 
I

rok

|:li|,
l
I

Praz podziału nadwyzki

Uchw,ala nr 13
I llw sPrawie zatwierdzeinia sprawozdania z działalności Rady Nadzorczej za 2cirP rok.

llość 13łosów ,,za'i: 12! ' : 
: i:-- |J,---JJ llrv . *L

llość 13łosów ,,przeciw":'1-47 
| : 

i

llość głosów,//wstrzymujących się'': 4 ;

Ninie.iszYm s,Prawozdanje z działalności Rady Nadzo rczej za 2019 rok, nie z{stało zatwierdzone,] , |l ,

ll^L...^l' -^.^ąA li
IJchwala nr 1_4 i

w sPrawie zatwierdŻenia sprawozdania z działalności Rady Nadzorczej za 202P rok,
llość głosow ,,zi"', 13j :

l lość 5y'osów,,przeciiŃ" :'15i7
llość 61łosów:,,wsirzyńująiych się'': 7
Niniejszym sprawozdanie z działalności Rady Nadzo rczói za 2o2o rok, nie zós

w sprawi,e zatwierdzenia sprawozdan'ia z działalności nidy Nadzo
llość€losów,,,za'|il3 : l : i i

l lość glosów',,przeciw" ::1,45

llość głosów ,,wstrzymujących się'': 7
Niniej:;zYm sPrarl{gzd,anje z działalnoŚci Rady Nadzo rczej za 2021rok, nie zQsjrało zatwierdzone.

ii
Ad. 19 : ,. il '

3:,..':: "*]liT,l.::t!l _tri.lr'?,*iła 
Parni 

ler9sa Wójtowicz, Przewodnicłąca Komisji Rewizyjnej

poszcz:ególnych Członkdw:zarżądu stanowi załącznit do niniejsz.r" or^kii.

Ad.20 lii.:,ił
Na obradach WPlne€o'Z§romadzenia niebbecna była. pani Anna No*urjnnlska -. Członek Zarządu.
POZOSIali Członkowie 7arzadll hrlli nhonni na ,n^.i^-l,^^i,, il:_:-:^_ ; l

::j:::: ,:1:l[",:f^ ,!":::|i |yli ,oblcni 
na posiedzeniu. Niniejszym i,o,.r.i.;,'-;;;;;u

:1:i::11:::,:1:li przystąpii oo r,'o,o,..,. ilJ, j,,.i..l.,'.il,ó,łiJ,,i,il'il;,;Ę:;iljil
Członkom 7arządu za'pc1u za poszczególne okre:;y.

| ' l , j, :

tJchwola nr 16
w sprilwie ,udzielenia :absolutorium Panui:,,:ii,,:i

rok.

L
$\

Januszowi prezesowi
ii
lI

iI]l

|ało zatwierdzon,:.

]lii

rczej za 2Ó2L

Rodakowi Zarządu Spółdzielni

§il/,q



.i,l
i'

Mieszkaniowej ,,RozWój",rł Bełżycach za okres od 1 stycznia 20],9 roku do 3]. grudnia 2019 roku,

llość głosow ,,za",,16 : 
i

llośćgtr:sow,,przeciw": t§3 | l i 'ii1' 
,

Niniejs;:yrn pan Janusz Rp(iaik, Prezes 1arządu nie otrzymał absolutorium za 2019 rok,

tJchwaltlnrl7 :li ;l : ]

w sprawie udzielenia ibsolutoriurn Panu Januszowi Rodakowi Prezesowi Zarządu Społdzielni

Mieszkaniowej ,,RozWój":W Bełzycach za okres od J_ stycznia 2020 roku do 3]. grudnia 2020 roku.

llość głosów,,za",.14, ; I

llość głosów ,,przeciw": !d,7,,

llość głosow,,wstrzymująqygh się" : 11

Niniejs;:yrn Pan Janusz RbQa;k, Prezes Zarządu nip otrzymał absolutorium za 70Ż0 rok.:li|',,i,::

w sprawie udzielenia absolutorium Panu Januszowi Rodakowi Prezesowi Zarządu Spółdzielni

Mieszkaniowej ,,RozŃój" y Bełzycach za okres od 1 stycznia 202]. roku do 31 grudnia 2021 roku.

llość głosow ,,za",, !3i,. i I

llośćgłosów,,przeciw,,:1.39i';li..:.,,.
llość głosow,,wstrzymująCvoh się": 10 "

Niniejs;:yln Pan Janusz Ror|a,k, Prezes ,Zarzadu nie otrzvmał absolutorium za 202Lrok.li' | ,:" :

tJchwalanrl9 il , ' l

w sprawie udzielenia a!Śolutorium Pani Małgorzacie Woleń Członkowi Zarządu Społdzielni

Mieszkaniowej ,,Rozwó1" v.ł tsełżycach za okres od i stycznia 2019 roku do 31igrudnia ŻOt9 roku.

llość głosow ,,za" i 11- i

llość głosów ,,przeciw": 15:1,

llość głosow 
"wstrzYmującYch 

się": 4' 
..,.,ok 7arzadll nip otr n za 2019 rok.Niniejszyln pani Małgorra{aiWoleń, Członek Zarządu nie otrzymała absolutoliurY 

il ,, l,, i! ; '

tĄchwalcl nr 20 i i

w sprawie udzielenia absolutorium Pani Matgorzacie Woleń Członkowi ,Zarządu SPÓłdz.ielni

Mieszkaniowej ,,Rozrłlój" u,v PułZy.ach za okres od 1- stycznia 2020 roku do 31 grudnia 2020.roku,

llość głosow ,,za": 1I l i l

llość głosow,,przeciw": 1j9 l

llość głosow,,wstrzyrnująQych się": 6 i ,

Niniejszyrn pani Małgorzataiwoleń, Cztonek Zar:ządu nie otrzymała absolutorium Za 2Q20 riok,

i,. '

Uchwolcl nr 21- i :

w sprawie udzielenia a!9olutorium Pani Małgorzacie Woleń Członkowi i Zarządu SPołd;:ielni

Mieszkaniowej ,,Rozwój" iry] Bełżycach za okres od 1 stycznia 2021, roku do: 29 liPca 202]- roku.

Projekt tej uchwał1l zo$łł pclprawiony z powołlu błędrl \ry podanyrn ,okresię udzielanego

abscllul<ll,iulfi, F,o sprostctvle!niu pomyłki przez Prezesa Zarządu, Członkowie §PÓldzielni PrzYstąPili do

llość głosow ,,za",,7 i i

llość gł,rsow ,,przeciw": tĄ8,
llość głosów ,,wstrzyn]ującivćh się": 3,

Niniejszyrn Pani Małgorzata Woleń, Członek

stycznia żO21lr,do 29 lipc! 2O21 roku.

Uchwolcl nr 18

Uchwala nr 22
w sprawie udzielenia absQlutorium|]

l

,]iii
łarządu nie otrzymała abso}ut§rium Ła okres od 1

::

:: l : ,

pani Jadwidze węglińskiej zastępcy prezesa zarządu spółdzielni



W sPrawie udzie|enia'absolutorium Pani Jadwidze Węglińskiej Zastępcy nriejesa ,ż,:arzĄc)uSpółc|zielni

Mies,zkaniov|ej,,,Rozwoji!." w Bełżycach za ok.es-;; i;lu;r;l;'rń;ń r[j;; kwietnia 2020 roku.
Prtrjtikt tej ucńwałY zo§tał, popraliony z powocu błędu * o;o..lrń- okresie udzitllanego
absolutoriuĘl, Fa sprgsiowaniu pooryłki przez Pręzes,r Żarządu, Członkowi,iipoła,;i"lrl or*iir,iiii"

il
l! li ; :: ., ii

Mie:;zkanio |ej ,,Rozwóji' w aełZycach za okres od 1 styczn ia 2019 roku do jrisruonia 2019 roku.
llość głosówi,,za'i:

i
l lość głosówi,, przeciw" : i13;1

Ninir:jszYm iani jaOWiSj Węelińła, Zastępca Prezesa nie otrzymała ausotuljrium za 2019 rok.

Uchwala nr 23 i

llość głosów;,,prŻeciw" :,138
l lość głosówl,,wstrzym ującycrr się'' : 3

nie otizymał absolutoriunę za okres od 28 klruietnia

,|iNinie,'jszYm PanilJadWiga Węglińska, Zastępca Prezesa nie otrzr7mała abjo!utorilm za okres od ].stycznia 2O2Q r, do 28 kwietnia 2020 rok, i i l ,. : lt
li

Uchutalanr24 , , i . ] | ji
i.|,
|!liiw sPrawie 'udzielenia' a'bsolutorium Panu Andrzejowi Lalkowi członilo,lvi Zarządu Spółdzielni

}lilsi|anio,wej,,,,Roz,r,rlÓj" 
w BełŻycach za okres od 28 kwietnia 2o2o;ku a-Ó tr 5;rudnia 2020 roku.

:||'^i::^::]*":1'1iY j:r*ł, poprawiotty z powocu btędu w p,rdanyrir ollresie udziellilnego
absolutoriuĘl, Po sPiosiowaniu ponryłki ;rrzez prezeu z.r.ąiu, qlłon1<owiE §ou*,i,"j;;[iff;;tr;łosowania.' i :,, i ''',! -"r--'"''l 'i""
llość głosow' ,,za'|: 16
llość ;3łosów' ,,przeciw": .I34
llość 13łosów,,,wstrzyńujacych 5ię'': 17 ': l

Ninie.iszym ńan Rndriej tilak, Ciłonek Zarządu
2Q20 r, do 3J. g[udnia 2020 roku.

i":,;

lJchwala nr 25

Y, _1l',,1:]: ,u!,zielenia 
absolutorium Fanu Andrzejowi Lalkowi Członkowi Zarządu Społclzielni

Mieszkaniowe.l),Rozwój]' w Bełzycach za okres od i- stycznia 2021, rokuoo Jiisruonia 2021 roku.llośćgłosow.,,za":I2! i ',' , ; ,-
ilośćgłosów|,,p'rzeciw"::1!6' ! 

" ii i

llość 51łosow,,wstrzymujących się'': 15 Ir
ll

NiniejszYm Pan AndrzejILalak, Członek Zarządu nie otrzvmał absolutorium 1aizoz.l. rok.i;]il :, -,.-....f-iiil-: 
: 'il|Jchwalanr26 . l i , ]i

w sPrawie ]udzielenia 
. absolutorium Pani Annie NÓwakowskiej członrlo{ri Zirządu Spółclzielniir:___l___! .:!^, i ,,l,,', _ ,, "."-",;

Mieszkaniowej,;RozŃój
[?.ilorłoi",w Bełżycach za okres od .2ś lipca 2oi,1,,*, Ilisr;r;;; iozr ,.oru.
PhWafY został.PoPrawiOńrł z nowtrdu bied j oorianppn nlrrgr<l, , i.łLiol-,-j^aa .,l.-^l,,;-, -:,.-*Projekt tej ubnwbfu',b,iał poprawiońy, ;;;,;; ,,ńr-j JJ;,;;;;ffi fifi.:[:;K]i,,i,.*;

r,T]'i']:*aniu PomYiki Przez Prezesa Zarządu, Członkowie Spółdzielni pr7y§tąpili do głosow;lllia.
llość głosów,,,za",i 12

llość głosów,,,wstrzyńuJą.ąyęt., się'': 1J. 
;

N i n iej:;zym Pa ni, Annp {rlolwa kowska, Członek Zar'ządu.nie otrzymała
lipca 2O21 l".ido 3t eiud,nii 2oŻt roku.

;ll
abs{l{torium za okres od 29

:i i
]l:(

k

PÓ nieudziel'eniu absoluto.rium dla Pana Janusza Roc]aka za2OI9 rok wpł,ln!ł wn:iosek o odwotaniePana Janusza Rqdaka_l|..ur: Zarządu,z fLnkcji Prezesa Zarządi,,Członka];Zirr;;t. 
"*;U;;r;r:*

W tym,amym iemdcie wpłynął po nieudzi.[.i, .nr"lrr".irń; ;;,djŃ 2O2O i 2021rok. W

ii ą§ć



związkLr z powyźszynl
podjęciem uchwały w
zgodnie z § 50 ust, 6
głosowania w sprawie
Członka Zarządu:
llość głosow ,,za": LOil)

^d, 
żż

l,
l}ii
|i.il

przvstąpiono do przegłosowania decyzji o głosowaniu,w'tryb|ie tajnym nad

sp{awie odwdłania Pana Jariusza Ródaka 
'Prezesa 

Zarządu, Czlonka Zarzildu

Stdtutu Społdzielni Mieszkaniowej ,,Rozwój" w Bełzycach, Przystąpiono do

taj1lę8o głosowania nad odwołaniem Pana Janusza,R9{aka Prezes9 Zarzą,du,

ii

llość głosow,,przeciw": 6 i l

llość głosów,,wstrzyinu.jądvir,.r 5ię": 5

, ii , ! :

W sprawie odwołania Pańa]Janu'sza Rodaka z funkcji Prezesa Zarządu, Członkb

Mieszkaniowej ,,Rozvuój'1 \łv iBełzycach w związku z nieudzieleniem absolutorium

zgodnie z § 50 ust,6 Statltu Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Rozwój" w BełŻycach,

31. Wyclano kart do głosoiłania w ilości 138 szt,, głosów oddanych 137, 1karta

nad uchrnlałą w sprawie zdyćia tych nieruchomości.

Uchwaia nr 28

llośćgłosow,,za"iQ i .

llość głosow ,,przeciw": If, ,

Niniejszym nie wyraźono isbdv na zbycie nieruchomości,

ŻarzĄau Społdzielni
za lata 2019-2021,,

podjęto uchwałri nr

nie wróciła, gło:;ów

l|:
,

,:
clziałki nr 1193/ż:rolnej :o pówier;,chni

nieważnych 11. Wynik gło$owania:

llość głosow,,za" : IlQ' i i

llość głosow ,,przeciw": LĄ

llośćgłosow,,wstrzyrl,1ująiychsię": 4 ; : l

Niniejszyrn pan Janusz Ro{ak został odwołany z',furnkcji Prezesa Zdrządu, Cźłonka larządu SPołdzielni

Mieszkaniowej ,,Rozwó.1'l v| aełzybach z dniem 71październ iu5 1_ozz róku.] , ' ' , ,,' :".-) 
l'i 'l ,, -"- r' i i i !]

Ad.21 ii ii'. ::
i I i t i i i .,

o omówienie kierunl<ów ńolwolu został poproŚzony Prezes larządu Pan J'anuŚz Rodak. Wskazał, Że

kierunki ł"ozwoju Spółdzielńi Mieszkbniowej ,,Rozwój" w Bełżycach są ŚciŚle związane z kondYcją

finansotvą spółdzielni. Szizegółowy plan przygotowany przez Zarząd a zatwierdzonY Przez Radę

Nadzorczą stanowi załączńik do uchwały
i l, 

, ] i': i : :

Uchwahl nr 27 I!
w sprawie uchwalenia
w Bełzycach na 202ż rok.

llość głosow ,,za",. 123

llość głosów,,przeciw": 0

i

ikierunków rozwoju działalności Społdzielni Mieszkaniowej,,Roztruój"
i

llość gŁlsow,,wstrzynlujących się": 6

Niniejs;lyln uchwała została podjęta,
lililiii

prezes Zarządu przeclstarnliłipropozycję zbycia dwóch działek w obrębie BęłżYci 
'9lnV:h. 

o,nr 1"19312

o powierzchni 1149 m2 icQłożonej przy ul. Wojska Polskiego za cenę 136:000 zł (słownie: sto

trzydzit:ści sześć tysięcy złbtych 0o/10O) oraz działki o nr 1193/3 o powierzchni 49 m2 Połozonej PrzY

ul. Wojska polskiego za cqnĘ 3400 zł (słownie: lrzy tysiące złotych 00/100). W dYskusji PojawiłY się

stanowcze sprze.iwy *.s'rędurn sprzedaży w/w jziałe[, R.'następnie przYstąPióno do głosorł'ania

w spra,,rlie zbycia nieruch!moŚci: przy ul. Wojs,ka Polskiego

1!49 rrłoraz działki nr rrPr/l rolnej o powierzchni 49 m2

ii

cŁ



Ad.23
Przystąpiono do gtosowania w sprawie oznaczen]a:najwyższej sumy zohowiązań jaką Spółdzielnia
może, zaciągnąć na bieźącą działalność w żOZ2 roku, zaliczkowo doidhia n;a.lblizszego Walnego
Zgrornadz;eliia Członków Śpjła.i"lni Mieszkaniowej ,,Rozwoj" w Bełżycacihi

Uchwalo nr 29 ! l |:
w sprawie oznaczónia najwyższej sunry zobowiązań jaką Spółdzielnia rnoże zaciągnąć n,a biezącą
działalność w 2a2ż roku, zaliczkowo dcl dnia najbliższego Walnego Zgrorrradzenia.
llość głosów ,,za"i76, . ,

llość głosow,,przeciw": J.O

llość głosow,,wstrzymujących się": 3
Niniejszym uchwał'a została podjęta,

''

^d.24;';,'t] ,i

W sprawie wyboru delegata na Walne Zgromadzenie regionalnego Związku Rewizyjnego Społdzielni
Mies;zkaniowych w Lub|inie została zgłoszona kandydatura Pana Artura Wojtowicza, który wyraził
zgodri, nie było więcej zgłoszeń więc przewodnicząca zamknęła listę i pżystą.piono do głosowania
nad urchwałą. 

]

:

Uchu,ala ąr 30, . l .
I l l.'

Re,}vizyj nego S oołdzie l n iw sprawie wyboru'dęlegata na Walne 7gromadzenię regionalnego ZwiązĘu
iI

Mies;zkaniowych w Lqblinie Pana Artura Wójtowicza.
llość głosów,,za" i 94',

llość głosów ,,pfteciw": ż
llość głosów,,Wstr?ymująpvęt, się" : 1

Niniejszym uchwałp zpstaia podjęta.
.]:

Ad,25 . ] : t

Wszystkie, wnioski, które wpłynęły dcl Walnego Zgromadzenia w ilościi
przez P rzówod niczącą Walnego Zgromadzenia.
Następnie zostało $rzedstawione sprawozdanie Komisji Wnioskowej ,(protokół w załąr:zeniu).
Wnioski te zostały , przeanalizowane pod względem formalnym, Prównyrn i merytorycznym
a następnie przekazape według kompetencii doZarzadu i Rady,Nadzorc{ej do rozpatrzenia.

..,,|i,liitl:
Ad.26 , l

Nie z,rstał;Fodjęta dyskusja w tym punkcie, , , i I

l

Ad.27 .j :i
Pani Agniesz(a Klicąka Przewodnicząlca Walr]ego Zgromadzenia zakęń,czyłe zebranie, dziękując
wszyt;tkim za przybycie graz,wzięcie czynnego udziału w dyskusji i głosov,Uiiniacli.

';li

7 sztuk, zostały oclczytane

/
Ą

il(

Walne Zgiomddzenie,zostało zakończone 8 październ ika 2022 roku o godzi,nie 01.25.

,:lil
Protckolaht ' 

:

IICl"

|t ,

!

li

sekretarz


